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Lieve	mensen,
Warin

Het	is	alweer	een	tijd	geleden	dat	ik	jullie	heb	laten	weten	hoe	het	gaat	met	de	activiteiten	van
Red	Een	Dier.
Zoals	jullie	weten	is	ons	vaste	project	Warin.
Mijn	contactpersoon	uit	Zweden	(Mia)	liet	weten	dat	Warin	druk	bezig	is	met	het	verzorgen	en
eten	geven	aan	de	honden,		de	honden	die	ze	in	de	opvang	heeft	zitten	en	de	honden	op	straat.
Ze	gaat	op	haar	brommer	met	emmers	tussen	haar	benen	op	pad	om	de	straathonden	eten	te
geven.	Ik	zie	het	helemaal	voor	me,	haar	magere	gestalte	proberend	haar	evenwicht	te
behouden,	dat	doet	me	wel	wat.	Ze	is	net	als	ik	niet	meer	zo	jong,	ik	heb	bewondering	voor	haar
doorzettingsvermogen,	ze	is	er	nog	steeds	voor	de	dieren.	Er	waren	momenten	dat	ik	de	indruk
had	dat	ze	zou	stoppen,	dat	was	een	paar	jaar	geleden	na	het	overlijden	van	Ton,	daar	kan	ik
me	wel	iets	bij	voorstellen,	Ton	haar	steun	en	toeverlaat	was	er	ineens	niet	meer.
Maar	ze	gaat	door	en	we	blijven	haar	en	haar	honden	steunen.

	

Geertje
We	zijn	met	het	team	van	Stichting	Red	Een	Dier	naar	de	opening	van	Wildopvang	Zuid-Holland
geweest,	de	drie	bestuursleden	en	onze	vrijwilligster.	Het	bleek	een	prachtige	ruimte	te	zijn	met
meer	dan	genoeg	ruimte	voor	de	opvang	van	de	dieren,	De	binnenhokken	waren	netjes
opgeknapt	en	geschilderd,	het	zag	er	keurig	uit.	Het	gebouw	is	in	het	recente	verleden	door
Stichting	Wildopvang	Delft	gebruikt	voor	de	wildopvang,	ze	hebben	alle	spullen	die	er	stonden
aan	Geertje	gedoneerd,	als	je	niet	beter	weet	dan	denk	je	dat	ze	nieuw	zijn,	zo	goed	zien	ze
eruit,	kortom,	een	prachtige	locatie.
Geertje	en	de	Delftse	wethouder	de	heer	van	Vliet	hielden	een	toespraak,	ik	had	het	gefilmd,
maar	ik	kreeg	het	niet	gedownload,	kon	het	dus	jammer	genoeg	niet	opslaan.
We	hebben	Geertje	€	500,00	kunnen	overhandigen,	daar	was	ze	natuurlijk	erg	blij	mee.	Verder
heeft	de	stichting	Red	Een	Dier	Geertje	twee	stellingkasten	cadeau	gedaan	voor	de	wildopvang,
alles	bij	elkaar	was	het	een	goede	actie.

Actie	Jumbo	bij	de	flessenautomaat
Vanmorgen	langs	de	Jumbo	gereden	om	het	mooie	bedrag	van	€	305,95	op	te	halen,	Red	Een
Dier	is	er	blij	mee.	We	zijn	blij	met	elke	euro	die	we	binnenkrijgen	maar	het	is	wel	te	merken	dat
het	leven	een	stuk	duurder	is	geworden,	er	wordt	minder	gegeven,	mensen	kunnen	het	niet
meer	missen,	dat	is	te	merken.	Ik	begrijp	het	helemaar,	het	water	staat	veel	mensen	aan	de
lippen,	daarom	vind	ik	dit	een	prachtig	bedrag,	mensen	geven	toch	hun	bonnetje	ondanks	dat
ze	het	zo	moeilijk	hebben.	En	ja,	ik	moest	op	de	foto,	de	foto	komt	op	de	website	van	de	Jumbo
te	staan,	daar	sta	ik	dan	met	mijn	joggingbroek,	mijn	yogabroek	van	de	yogales	die	vandaag
niet	doorging.

	

Doneer!
Het	team	van	de	stichting	Red	Een	Dier	wenst	iedereen	een	gelukkig	en	gezond	2023	toe.
Binnenkort	is	er	weer	een	nieuwsbrief.
Stichting	Red	Een	Dier	NL32	ABNA	0556	7786	26

Lieve	mensen,	bedankt	voor	jullie	steun,	wij	zijn	er	blij	mee.
Corrie
Francoise
Liz

	

Klik	hier	en	doneer!

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	ciskadehilster@planet.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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